



Terms and Conditions of Cash Payout Scheme Registration Campaign (the "Promotion")

1. Unless otherwise specified, the promotion period is from June 21, 2020 to August 31, 2020, both dates inclusive (the "Promotion Period").
2. The Promotion is not applicable to U.S. persons or the European Union (EU) and European Economic Area (EEA) residents.
3. The Promotion is only applicable to personal clients who hold any HKD checking / savings account of Citibank (Hong Kong) Limited (the "Bank") and fulfill the following requirements (the "Eligible Client"):
 - Be eligible to register for Hong Kong SAR Government Cash Payout Scheme ("CPS"); AND
 - Hold a valid Hong Kong Identity Card; AND
 - Have a valid mobile number and email address under the Bank's record; AND
 - Successfully register CPS via Citibank Online within the Promotion Period; AND
 - Successfully receive the CPS payment of HK\$10,000 with the registered sole name HKD checking / saving account of the Bank (the "Eligible Registered Account")
4. Each Eligible Client will be rewarded for HK\$68 Cash Reward (the "Reward") and will be entitled to one lucky draw chance (the "Lucky Draw"). Lucky Draw is not applicable to Eligible Clients who are employees of the Bank that are directly involved in organizing, promoting and/or conducting the Lucky Draw.
5. One Lucky Draw winner will be drawn randomly by the computer and will receive HK\$100,000 cash reward (the "Lucky Draw Reward").
6. Each Eligible Client can only enjoy the Reward and the Lucky Draw Reward once.
7. The Reward and the Lucky Draw Reward will be credited to the Eligible Registered Account on or before October 31, 2020. A notification letter will be sent via mail to the Lucky Draw winner as the Lucky Draw Reward notification. If the Eligible Client is not a client of the Bank on the time of reward fulfilment, the Reward and the Lucky Draw Reward shall be forfeited absolutely and shall not be paid to the Eligible Client through any other means.
8. The Bank reserves the right to suspend, amend and terminate the offers and change the Terms and Conditions from time to time without any liability and without prior notice. In case of any dispute, the Bank's decision shall be final and conclusive. The Bank reserves the right to replace the Lucky Draw winner subsequently found to be disqualified.
9. The English version of these Terms and Conditions shall prevail wherever there is a discrepancy between the English and the Chinese versions.
10. These terms and conditions shall be governed in accordance with the laws of the Hong Kong SAR and the customers irrevocably submit to the non-exclusive jurisdiction of the competent court of the Hong Kong SAR.



「現金發放計劃」登記活動（「推廣」）之條款及細則：

1. 除另有訂明外，推廣期由2020年6月21日至2020年8月31日，包括首尾兩日（「推廣期」）。
2. 此推廣獎賞並不適用於美國人士或於歐盟及歐洲經濟區國家居住之人仕。
3. 此推廣只適用於持有任何花旗銀行(香港)有限公司(「本行」)之儲蓄戶口或支票戶口的個人戶口持有人，並符合以下條件（「合資格客戶」）：
 - 符合資格申請香港特區政府現金發放計劃（「現金發放計劃」）；及
 - 持有香港身份證；及
 - 於本行持有有效電郵地址及手提電話號碼；及
 - 於推廣期間成功透過Citibank 網上理財登記「現金發放計劃」；及
 - 成功透過用作登記之本行個人支票/儲蓄戶口（「合資格登記戶口」）收取現金發放計劃之HK\$10,000元款項
4. 每位合資格客戶可享HK\$68之現金獎賞（「獎賞」）及獲取一次抽獎機會（「抽獎」）。抽獎不適用於參與組織、宣傳和/或協助此抽獎之本行員工。
5. 一名抽獎得獎者將由電腦隨機抽出，並可獲取HK\$100,000之現金獎賞（「抽獎獎賞」）。
6. 每位合資格客戶只能享有一次獎賞及一次抽獎獎賞。
7. 本行會把有關獎賞及抽獎獎賞於2020年10月31日或之前存入合資格客戶之合資格登記戶口。本行將以信函形式郵寄至抽獎得獎者作得獎通知。若客戶於本行送出獎賞時並非有效之本行客戶，有關之獎賞將被視作放棄，而本行將不會透過任何途徑存入有關獎賞予客戶。
8. 本行保留權利隨時暫停、更改或終止此推廣及更改有關條款及細則，並毋須另行通知。如對本獎賞有任何爭議，本行保留一切最終決定權。本行保留更換任何不合抽獎資格之得獎者的權利。
9. 本條款及細則之中英文版本如有差異，一概以英文版本為準。
10. 本獎賞條款及細則受香港特別行政區法律所管轄，並按照香港特別行政區法律詮釋。客戶茲不可撤銷地服從香港特別行政區法院的非專屬管轄權。